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Maastricht, 11 oktober 2023 

 
Betreft: Aanvullende schriftelijke vragen SP  inzake inzage in verslagen WMO-participatietraject 
 
Geacht college,  

 

Wij waren na eerdere rondes schriftelijke vragen verbaasd dat er ontkennend werd geantwoord op 

onze vraag of er van het WMO-participatietraject een samenvattend verslag en conclusie waren 

gemaakt. We stelden daarom aanvullende vragen. We willen nu graag reageren op uw antwoorden 

van 15 september 2023 met betrekking tot de bovenstaande kwestie.  

 

U stelde destijds als antwoord op onze vragen: ‘Er werd geen samenhangend verslag en conclusie 

gemaakt om aan te geven hoe deze bevindingen doorwerken in het regionaal beleidsplan 2023 – 

2026.’ U gaf toen dus duidelijk ontkennend antwoord. 

 

Het lijkt een woordenspel te worden. Want nu stelt u, dat er wel degelijk aparte en separate 

verslagen werden gemaakt die samen hebben geleid tot het regionaal WMO-beleid. Volgens de SP is 

dat dan wel degelijke te definiëren als een samenhangend geheel en conclusies. Tot zover de reactie 

op uw antwoorden.  

 

Verder vraagt u aan ons aan te geven welke van deze vele gesprekken en beraadslagingen wij dan 

precies willen inzien. U merkt op dat dat er heel veel zijn geweest. Evaluaties, rapporten, verslagen, 

etc. We zouden heel graag aan uw verzoek willen voldoen, maar u weet dat we deze vraag niet 

kunnen beantwoorden. Wij hebben namelijk in het geheel geen inzicht en geen overzicht in die 

verslagen en dossiers.  

 

Ik stel het volgende voor: u maakt een lijst van alle relevante stukken. Geef elk stuk een duidelijk 

titel, geef aan met wie en waarover werd gesproken, en geef daarvan een korte samenvatting. 

Beschrijf kort de afspraken en de conclusies. Als we die samengestelde lijst daarna hebben 

doorgenomen, kunnen we gericht vragen naar meer informatie. Vooral die informatie die we nodig 

hebben in de voorbereiding van de raadsvergadering rond het uitvoeringsplan WMO later die later 

dit jaar zal plaatsvinden. 

 

 



 
 
 

 
 

Hoogachtend, 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP    

 


